



Norsk Pointerklub

REFERAT
STYREMØTE
09.11.22

MØTETYPE	Møte via Teams
MØTELEDER	Rune Hoholm
PROTOKOLLFØRER	Anne Grethe Hafslia
DELTAKERE	Rune, Ulf, Frank, Ingrid, Morten, Lene og Anne Grethe. Fra AR: Steinar Volden Fravær: Andreas

Rune ønsket velkommen.

Emner på dagsordenen

ØKONOMI

SAK 48/22

DISKUSJON			
	Rune informerte om status økonomi i NPK.		
KONKLUSJONER	Det ser ut til at regnskapet for 2022 går i pluss.		
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSFRISTDATOER	

STATUTTER POINTERCUPENE

SAK 49/22

DISKUSJON			
	Steinar gikk gjennom statuttene for pointercupene. Hensikten med pointercupene er å få folk til å stille på jaktprøver med pointer.		
KONKLUSJONER	Statuttene for pointercupene bør presiseres. Det settes ned en liten gruppe som ser på fortolkningen i de statuttene som finnes. Gruppen består av AR, Ulf og Sven Kittilsen . Gruppen lager også et forslag til nye statutter som kan legges frem på RS 2023. Resultater fra de nordiske landene skal telle i pointercupene.		

GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSFRISTDATOER
Presentere nytt forslag til statutter for pointercupene.	Steinar, Ulf	Februar 2023

SAK 50/22

NYTT MEDLEM I AVLSRÅDET

DISKUSJON		
Anja Pedersen er nytt medlem i AR.		
KONKLUSJONER	Nytt avlsråd skal konstituere seg raskt og gå gjennom arbeidsoppgaver/arbeidsfordeling. AR skal ha møte 1 gang i måneden. Etter hvert vurderes det om AR skal utvides til fire medlemmer.	
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSFRISTDATOER

SAK 51/22

HELSEUNDERSØKELSE POINTER I 2023?

DISKUSJON		
Styret NPK har fått flere henvendelser angående helsetilstand på pointer. Steinar henviste til en helseundersøkelse på gordon setter som er i gang.		
KONKLUSJONER	I forbindelse med revidering av RAS og mulig avlskonferanse i 2024, kan det være hensiktsmessig å forta en helseundersøkelse på pointer.	
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSFRISTDATOER
Komme med en anbefaling om hvordan undersøkelsen kan gjennomføres.	AR	

SAK 52/22

DISTRIKT ØSTFOLD

DISKUSJON		
Ulf informerte om status DR i distrikt Østfold.		
KONKLUSJONER	Per Dahle har sagt seg villig til å være DR midlertidig. Det har vært innkalt til møte på Teams med distriktets medlemmer, men ingen meldte seg på.	
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSFRISTDATOER
Man ser på hvordan aktiviteten blant distriktets medlemmer kan økes.	Ulf og Per	

SAK 53/22

UTVIKLING AV NETTSIDEN

DISKUSJON			
Morten kom med noen betraktninger angående nettsiden til NPK.			
KONKLUSJONER	Nettsiden til NPK er ikke lett å lese på mobil.		
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSFRISTDATOER	
Møte med web-ansvarlige angående nettsiden.	Morten og Andreas		

SAK 54/22

INNAVLSGRAD, VEDTAK NKK

DISKUSJON			
KONKLUSJONER	Innsigelsene fra NPK er foreløpig tatt til følge hos NKK. Innnavlsgraden forblir uforandret foreløpig. Saken kommer opp igjen på et senere tidspunkt.		
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSFRISTDATOER	

SAK 55/22

LAVLANDSAKEN

DISKUSJON			
Rune informerte om lavlandsaken.			
KONKLUSJONER	FKF skal invitere raseklubber og distriktsklubber til et felles møte angående lavlandsaken og videre saksgang.		
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSFRISTDATOER	

SAK 56/22**EVENTUELT**

DISKUSJON		
1. Anton Ringøen har gått bort. 2. Leder til bladet Fuglehunden. 3. Julekort. 4. Neste styremøte		
KONKLUSJONER	1. NPK sender en blomsterhilsen. 2. Frank skriver neste leder i Fuglehunden. 3. Frank tar ansvar for å sende ut julekort. 4. Neste styremøte blir 04.01.23 kl.20.00 på Teams	
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSFRISTDATOER
3. Sende ut julekort 4. Sende invitasjon og agenda til møtet	Frank Rune	I løpet av desember Før 02.01.23